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Květen
Jdem všichni, s ženami a dětmi

a se snem předků.
Jdem slunce přivítat, jež vyvolala ze tmy

modlitba věrných pokolení
a práce.

V rosnaté trávě tančí naše děti,
bratrský řetěz rukou spjal je v kruh.

V té budoucnosti záští není
a z jejích písní zpívá družný duch

a mluví k otcům.
Neb nikdy bojovník,

ať za pluhem jde, nebo buší v kov,
vítězit chce-li, nesmí zhrdat bratrem.

Rada obce
Rada obce (dále jen RO) zasedala dvakrát,

a sice na 82. a 83. zasedání. Projednávala a řešila
následující záležitosti:
• RO doporučila a schválila obsah květnového

Střelického zpravodaje.
• RO se ve většině případů zúčastňuje zahájení

stavebních řízení pro povolování dalších staveb
RD v naší obci a rovněž kolaudací staveb
na území našeho katastru.

• RO dále sleduje průběh projektových prací
pro komplexní opravu ulice Kozí Strana.
Je dokončen projekt na veřejné osvětlení. Nyní
se uskutečňuje výběrové řízení na tuto akci,
které ale nezahrnuje přeložku NN. Celkově se
bude provádět komplexní oprava komunikace
včetně chodníků, dešťová kanalizace, veřejné
osvětlení a přeložka rozvodů NN do zemních
kabelů včetně domovních přípojek. Stavební
a vodoprávní povolení jsou vydána. Občané
z této ulice byli o akci podrobně informováni
na dvou veřejných schůzkách. Zahájení
stavby se předpokládá v květnu po schválení
smlouvy o dílo s vybraným dodavatelem
z výběrového řízení.

• Obec zaplatila smluvní cenu za převod pozemků
pod restaurací U Nádraží a kuželnou a za park
naproti restauraci. V současné době jsou
pozemky již v majetku obce. Proces převodu
byl završen a trval skoro 4 roky.

• RO vzala na vědomí, že v projednávání územního
plánu byl 24.4.2006 ukončen příjem podnětů a
připomínek. Nyní bude následovat zpracování
vyjádření dotčených orgánů státní správy,
vyjádření odboru územního plánování Krajského
úřadu JMK a nakonec schválení
Zastupitelstvem obce Střelice. Další etapa
nového ÚPO obce bude tzv. koncept, kde se
budou řešit i žádosti občanů o zařazení
jednotlivých pozemků do různých kategorií
(např. do čistého bydlení nebo do ploch
s výrobou atd). Proto sdělujeme občanům,
že pokud nepodali žádost tohoto typu
do zmíněného termínu 24.4.2006, nic
nezmeškali. Takové žádosti lze podávat
průběžně až do veřejného projednání etapy
konceptu ÚPO, a to bude zhruba do konce září
či října. V tomto čísle je podrobný článek,
který informuje občany o problematice tvorby
územních plánů.

• RO stále zajišťuje změny varovného zvukového
signálu elektronických sirén při vyhlašování
požárního poplachu, na který jsme v naší obci
zvyklí. Ukazuje se, že tato úprava není
pro dodavatele jednoduchá, řešení je v dohlednu.

• RO se zabývala žádostí správce lesů Huberta
Deyma o nápravu situace ohledně cest
v lokalitě Rybníček a od garáží Pod Lesem
k Myslivně. Bylo zahájeno vytyčení cest
na Rybníčku a malá část cesty od Myslivny
směrem ke garážím Pod Lesem.

• RO opět řešila žádosti některých občanů
o prominutí platby za odpady na rok 2006.

• RO sleduje průběžně vývoj stavební akce
„Přístavba tělocvičny ZŠ ve Střelicích“.
Ve výběrovém řízení je znám dodavatel stavby
a náklady na ni. Na 24. jednání ZO byla podána
informace o výsledném projektu, který měli
k dispozici účastnící výběrového řízení, dále byla
schválena smlouva o dílo s tímto dodavatelem,
který byl vybrán ve výběrovém řízení. Nyní musí
být požádáno Ministerstvo financí o dodání
rozhodnutí o přidělení státní dotace (k tomu je
nutné dodat požadované doklady), abychom
mohli začít s realizací stavby.

• RO řešila stav pohledávek různých subjektů
vůči obci.

• RO schválila ekonomkou vytvořené směrnice
č. 1/2006 (Seznam účetních knih, číselných
řad...) a č. 2/2006 (Systém zpracování
účetnictví).

• RO sleduje vývoj projektu na doplnění
vodovodních řadů v obci. Zde je již vyřízeno
vodoprávní povolení na řady a je dokončeno
povolení přípojek pro občany z těchto ulic.
Prostřednictvím JMK se shání na toto dílo
dotace. Pokud dotaci získáme, bude možné
s dílem začít. Všichni občané, jichž se týkají
přípojky, budou zavčas upozorněni, aby si
projekty osobně vyzvedli na stavebním úřadu
nebo u místostarosty obce.

• RO vzala na vědomí vysvětlení o postupech
developerské firmy AVRIOINVEST, která se
hodlá zabývat možností výstavby rodinných

domků v lokalitě Čtvrtky, která je navrhována
v novém ÚP do ploch s čistým bydlením.
Zástupci firmy se představili a s vědomím RO
začínají oslovovat jednotlivé majitele pozemků.
Jejich cílem je podobná činnost jako v případě
ulice Svitáčkovy.

• RO doporučila do jednání ZO prodej pozemku
101/3 v lokalitě Trpín a podíl pozemku p.č. 384
KN pod bytovkou č.p. 641 v ulici Ant. Smutného;
ZO č. 24 oba prodeje pozemků schválilo.

• RO vzala na vědomí podpis kupní smlouvy
s ČEPRO, a.s. na prodej pozemku
p.č. 3365/3 KN. Byl zahájen vklad do KN.

• RO projednávala žádost o pronájem nebo odkup
části obecního pozemku p.č. 880 KN (cca 1/2)
za RD v ulici Nádražní. Rozhodla o pronájmu
této části obecního pozemku.

• RO souhlasila s konáním tradičního Stavění máje
ročníku 1988 v areálu koupaliště.

• RO projednávala prodej části obecního pozemku
p.č. 6872 za pozemky pana Smištíka
v prodloužení ulice Pod Lesem.

• RO vzala na vědomí inspekční zprávu České
školní inspekce. Inspekce byla v naší ZŠ
ve dnech 22. a 23. února 2006. Zpráva vyzněla
příznivě. Za to je třeba poděkovat vedení školy
i všem vyučujícím.

• RO souhlasila se smlouvami o výpomoci
při zdolávání požárů a dalších živelných pohrom
obcí Popůvky a Radostice s naší obci
pro  zásahovou jednotku našich hasičů.

• RO souhlasila s kulturní akcí loutkové divadlo,
kterou pořádalo občanské sdružení Sešlost a
přidělila na tuto akci dotaci.

• RO pověřila místostarostu účastí na valné
hromadě sdružení ESOM. VH schválila
příspěvek na rok 2006 ve výši 50 haléřů
na obyvatele. Účastnící se dohodli, že osloví
známé poslance, aby podpořili sněmovní tisk
981, který usiluje o změnu energetického zákona
č..458/2000 Sb. ve prospěch obcí a nakonec
i všech odběratelů (přeložky má hradit E-ON a
nemá se platit př ipojovací poplatek).
Místostarosta tak učinil.

• Starosta a místostarosta se zúčastnili v Brně
setkání starostů a místostarostů; tam získali
poznatky ohledně nového stavebního zákona,
který má vstoupit v platnost od 1.1.2007.

• Místostarosta se zúčastnil semináře
o komplexních pozemkových úpravách, kde se
rovněž diskutovaly otázky protierozních úprav.

• RO podpořila konání oslav 100 let od založení
místní organizace včelařů, poskytla jim k výstavě
prostory obecního domu a přispěla jim finančně
na tuto akci. Výstava se konala ve dnech
8. - 10.4.2006 a byla velmi zdařilá.

• RO schválila termín a náplň 24. zasedání ZO.
• RO děkuje všem občanům, kteří bydlí při státních

silnicích (Nebovidská, Brněnská, Ant. Smutného,
Tetčická a Nádražní) a kteří snažili se připravit
krajnice pro svoz posypu po náročné zimě.
Omlouváme se všem těmto občanům,
že připravené hromádky zatím nikdo neodvezl.
Pokusím se to vysvětlit. Místní komunikace čistí
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smluvně firma ZEVO a.s., která na tuto práci
najímá firmu MOP. Místní komunikace byly řádně
očištěné v oznámeném termínu. Státní silnice
ovšem musí čistit Správa a údržba silnic, což je
organizace podléhající Jihomoravskému kraji.
Osobně jsem několikrát urgoval u vedoucího
odpovědného pracovníka SÚS, aby s čištěním
jejich silnic plynule navázali na čištění místních
komunikací, a hovořil jsem s vedoucím fy MOP,
který prohlásil, že pokyn od SÚS na čištění
mají a že po velikonocích začnou čistit státní
silnici. Budeme spolu se starostou tuto práci
na SÚS urgovat.

• RO schválila dotaci Sokolu Střelice dle
schváleného rozpočtu obce. Bude použita
na výměnu oken v sokolovně.

• RO souhlasila s akcí „Rockové hody“,
kterou pořádá občanské sdružení Sešlost a
přidělila na ni finanční příspěvek. Dále vyhověla
žádosti o finanční příspěvek Sokolu Střelice
na veřejné sokolské předsletové vystoupení,
které se bude konat 21.5.2006 ve 14:30 hodin
na volejbalovém hřišti.

• RO řešila návrh stavební komise na nutné
opravy střechy na objektu restaurace „U Trnků“
a úpravy objektu márnice.

• RO řešila poskytnutí příspěvku pro ZŠ Střelice
na výuku plavání.

• RO schválila použití financí ze smluv o výpomoci
v požární ochraně na nákup technických
prostředků pro naši jednotku hasičů.

• RO souhlasila s posílením stanovišť o kontejnery
na plasty a souhlasí s návrhem svozové firmy
Remondis, aby se kontejnery s plasty vyvážely
jedenkrát týdně. Dále schválila termín svozu
objemného odpadu na den 26.5.2006.

• RO byla seznámena s návrhem architektů
na ozelenění plochy kolem DPS. Bude
vypracován projekt a etapy jeho realizace.

• RO řešila plánovanou opravu nevyhovujících
a nebezpečných nájezdů k rodinným domkům
v ulici Písečné. S majiteli RD, kterých se bude
oprava vjezdů týkat, bude v dohledné době
oprava projednána.

Luděk Sklenář, místostarosta

Starosta sděluje
Čas od času se mezi lidmi začnou šířit zprávy,

které nemají reálný základ, ale jsou založeny
na různých dohadech, případně na analogiích
s minulostí. Je možné, že to, co dále napíši,
bude někomu připadat jako výmluvy, ale výmluvy
to nejsou. Předně: obecní úřad nebo obec mají
daleko méně pravomocí, než si občané myslí.
Naštěstí jsou pryč doby, kdy místní národní výbory
občas spoléhaly na podporu vedoucí úlohy strany
a jednaly i tam, kde jim to nepříslušelo. V zásadě
jsou možnosti naší činnosti stanoveny v zákoně
128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení). A tam se
také dozvíte, že např. starosta může v oblasti
samosprávy rozhodovat jen velice málo, ale je
usměrňován radou a zastupitelstvem. V oblasti
přenesené působnosti má větší možnosti.
Ze zkušenosti mohu říci, že občané nás žádají
o rozhodnutí i v těch případech, kdy může
rozhodnout pouze soud, pozemkový či katastrální
úřad, policie, stavební úřad atp. A jsou nespokojeni,
když je na tyto instituce odkazujeme.

A teď ještě k těm na začátku zmiňovaným zprávám.
Je nám např. vytýkáno (ale nikdo nám to otevřeně
nesdělil), že nejsou uklizeny hlavní komunikace
vedoucí obcí. Povinnost uklidit je má nikoliv obec,
ale Správa a údržba silnic, která nám slíbila, že úklid
bude hotov do Velikonoc. Dokonce s úklidem začala

(výsledkem jsou některé z hromádek kolem silnice),
ale nedokončila. Kdyby úklid zajistila obec, musela by
jej zaplatit. Nemohla by jej však přeúčtovat Správě a
údržbě silnic, protože úklid silnic nemá v náplni své
činnosti. Stejně tak je tomu s výtluky v komunikacích
III. třídy. Ty opět musí spravit SÚS, ta již něco zalátala,
většina oprav chybí. Věřte, že tyto záležitosti
místostarosta připomíná často, často ale s malým
výsledkem. SÚS nám totiž dluží i další věci,
o nichž nevíte, např. do 27.4.2006 doplnění
dopravního značení v blízkosti kláštera sester
dominikánek nebo osazení obrubníků po pravé straně
odbočky silnice z ulice Tetčické směrem k nádraží.

Připomínky se určitě týkají i obecních dětských
hřišť. Pokud připomínky jsou, jsou určitě oprávněné,
protože veřejné dětské hřiště nemá obec vlastně
vůbec. To v ulici Na Hrázi je zcela nevyhovující a
nepředpisové. Tady představitelé obce v minulosti
i současnosti konali málo. Pro letošní rok se
v rozpočtu obce s dětským hřištěm nepočítalo. Je
třeba si ale uvědomit, že vybudovat dětské hřiště
nyní a v takové podobě, aby mohlo být
zkolaudováno, je - díky předpisům, kterými byly
přijaty zásady EU v této oblasti - náročné i finančně
velmi nákladné. Jednoduše řečeno: hřiště musí mít
atestováno (úředně schváleno) celé zařízení,
neustále kontrolovánu zdravotní nezávadnost
písku (např. na noc by měl být písek zakryt), obec
ručí za celý provoz (takže by bylo vhodné,
aby na dětském hř išti byl jakýsi dozor).
Takže za sebe neříkám a nechci říkat ne,
ale přiznám se, že předpisy o provozu dětských
hřišť znám v této chvíli jen povrchně. Budu se snažit
s nimi co nejdříve seznámit a posléze, pokud to jen
bude možné, učinit další kroky ke zlepšení stavu.
Nemohu ale slíbit, jak brzo či pozdě to bude.
A nemohu ani zaručit výsledek.

Pokud máte nebo budete mít dotaz, který se týká
života obce, můžete se za mnou zastavit,
zatelefonovat mně, dát dotaz do komentářů
nebo zaslat e-mail, rád vám odpovím. Je to lepší,
než věřit nějakým dohadům.

Jindřich Mareš, starosta obce

Policie ČR upozorňuje
V poslední době došlo na území ČR

ke zvýšenému počtu případů trestné činnosti,
podvodů na přestárlých osobách a ke zvýšenému
počtu krádeží v rodinných domcích, kterých se
dopouštějí tzv. podomní prodejci. Cizí lidé se
pod různými záminkami snaží vstoupit do bytů a
rodinných domků a lákají na starších občanech větší
částky peněz.

Nejčastěji používané „důvody“ jsou: nákup
a prodej kožek a peří, nákup a prodej dek, nabídka
prodeje hrnců, přikrývek, nožů, příborů a výkup
starožitných předmětů, sdělení majiteli, že se stal
výhercem v soutěži, kontrola elektroměrů,
vodoměru, plynoměru a jejich odečet, žádají
o použití toalety nebo poskytnutí občerstvení
z důvodu nevolnosti, není vyloučeno, že používají
i jiné důvody obdobného charakteru.

Tito cizí lidé se také představují jako pracovníci
sociálních úřadů a tvrdí, že pro majitele rodinných
domů mají k vyplacení finanční prostředky. Následně
požadují zálohu na zaplacení daně
nebo manipulačního poplatku z výhry.

V případě nabídky zboží kontaktuje občana
skupinka osob. Jeden nebo dva předvádějí
nabízené zboží, další pozoruje, kde má starší občan
uložené peníze. Zboží je téměř vždy nabízeno
za vyšší cenu, než jaká je jeho skutečná hodnota.
Když se obě strany dohodnou na obchodu, kupující

obvykle prodělává. Samozvaný obchodník přímo
na místě mívá komplice, který už během sjednávání
obchodu peníze v domácnosti odcizí. Jindy si
„obchodníci“ domácnost prohlédnou a za několik
dní se na místo vracejí pro konkrétní cennosti.

V případě ohlášení výhry je staršímu občanovi
sdělováno, že údajně vyhrál větší finanční částku,
věcnou cenu nebo zájezd. Svou výhru si však
může vyzvednout jen tehdy, když složí v hotovosti
příslušný poplatek nebo daň.

Převážná část poškozených jsou osaměle žijící
starší lidé zejména z vesnic, kteří vzhledem
k pokročilému věku již nejsou schopni adekvátně
reagovat na jednání „obchodníků“.

Jak této trestné činnosti předcházet?
Nikoho neznámého nevpouštět do bytu.

V případě, že si stěžuje na nevolnost, zavolat
pohotovost. Po zástupcích různých institucí
požadovat předložení dokladů. Když už někdo cizí
do bytu vejde, je lepší okamžitě pozvat někoho
ze sousedů nebo příbuzných. Cizí lidi, a to ani ty,
kteří ukázali osobní doklady, nespouštět z očí a
nenechávat je v bytě o samotě. Neplatit zálohy
za zboží, nabízené zboží řádně prohlédnout,
požadovat paragon s razítkem firmy.

Policie uvítá spolupráci občanů při objasňování
uvedené trestné činnosti. Veškeré informace
o pohybu podvodných „obchodníků“ a o jejich
aktivitách můžete ohlásit na bezplatnou policejní
linku 158 nebo přímo policistům na Obvodním
oddělení Policie Rosice, tel. linka 546411019.

Poznámka: Na teritoriu OOP Rosice nebyl
uvedený případ trestné činnosti v letošním roce
zatím zaznamenán.

mjr. Bc. Marian Folvarčík, vedoucí oddělení

Opět o odpadech
Vážení spoluobčané, oznamuji vám, že se

v pátek dne 26. května 2006 od rána uskuteční svoz
objemného komunálního odpadu. Za objemný
odpad se považují části vybavení bytu, části
nábytku, koberce, židle, matrace, případně odpad
větších rozměrů, který nelze uložit do běžně
užívaných nádob na směsný komunální odpad.
(Nepatří sem stavební suť, výkopová zemina, vraky
automobilů, nebezpečný odpad a živnostenský
odpad.) Objemný odpad dejte tam, kam přistavujete
popelnice, a to 25.5. večer nebo 26.5. brzo ráno.

S přibývajícím jarem a postupným oteplováním
řešíme opět problém tříděných odpadů. Prozatím je
dostačující množství kontejnerů pro sklo. Jako
hraniční se jeví počet kontejnerů na papír,
přesto jsme nyní zakoupili jeden kontejner a posílili
o něj jedno stanoviště.

Největší problém je s plasty, tedy tzv. PET láhvemi.
Většina kontejnerů na plasty je přeplněných, což je
způsobeno (podle mého názoru) dvěma věcmi:
jednak do nich občané vkládají věci, které tam
nepatří, jednak mnoho PET láhví není dostatečně
slisovaných, sešlápnutých, takže zabírají zbytečně
mnoho místa. Proto prosím: PET láhve dostatečně
slisujte, do žlutých kontejnerů dávejte pouze PET
láhve a nápojové kartony od mléka, vína, džusů atp.
(Plastové pytle na jejich případné shromažďování
jsou ještě zdarma k dispozici na obecním úřadě.)
Do žlutých kontejnerů nepatří např. různé fólie,
ty dávejte do vlastních popelnic spolu s ostatním
komunálním odpadem.

Chtěl bych ještě připomenout, že sice za třídění
odpadu dostáváme určitý příspěvek od firmy
EKO-KOM, ten ale nezaplatí odvoz (likvidaci) tříděného
odpadu. Takže - čím častěji budeme svážet, tím větší
částku zaplatíme; a tyto peníze nám budou chybět
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jinde. Pro informaci ještě dodávám, že počet kontejnerů
na plasty byl posílen na dvou stanovištích.

Netřídí se již starý textil, ten firma Remondis dává
do komunálního odpadu, takže dojde k odstranění
kontejneru na textil, který je již jen u nákupního
střediska Satov. Tento druh odpadu dávejte
do domovních nádob na komunální odpad.

Jindřich Mareš, starosta obce

Jak se tvoří územní plán obce
Náš stávající územní plán dle dřívějšího

stavebního zákona s názvem Územní plán sídelního
útvaru Střelice (UPN- SU) byl zpracován v roce
1995. Tato územně plánovací dokumentace (UPD)
je již stavebně vyčerpaná a přežitá a nesplňuje
požadavky ze zákona č.50/1976 ve znění
pozdějších předpisů a vyhlášky č. 135/2001. Nebylo
řešeno celé správní území obce. Obec se proto
rozhodla vypracovat nový územní plán - Územní
plán obce (dále jen ÚPO).

Proč je nutný územní plán?
ÚPO stanoví urbanistickou koncepci rozvoje

obce na 10 - 15 let. Stanoví také využití jednotlivých
ploch pro různé funkce, tzn. že každá plocha
v území obce má své určité využití a poslání.
Bez schváleného ÚPO nemůže obec dostat žádné
větší finanční dotace od státu ani od EU,
je ekonomicky izolovaná, nemůže provádět větší
stavební akce. ÚPO se zpracovává pro celé území
obce. Možná by bylo zajímavé vědět, jaký je postup
při pořizování ÚPO.
1. krok
Obec rozhodne o pořízení ÚPO, je tedy

pořizovatelem. Pověří zpracovatele (projektanta),
aby vypracoval Průzkumy a rozbory. Cílem tohoto
dokumentu je vyhodnotit současný stav území,
problémy a střety zájmů a rozvojové tendence
v území. Výsledkem je textová zpráva a grafické
zpracování ve výkresech vyjadřujících stávající stav
v obytné zástavbě, v občanské vybavenosti,
výrobě, rekreaci, inženýrských sítích, dopravě atd.
Je zde také problémový výkres a výkres limitů využití
území a fotodokumentace (viz. Stavební zákon).

2. krok - zadání
Návrh zadání vypracuje poř izovatel

prostřednictvím zpracovatele - projektanta.
V zadání jsou formulovány hlavní cíle rozvoje území
obce a požadavky pro vypracování ÚPO,
ve kterých plochách se bude rozvíjet bydlení,
výroba, rekreace, občanská vybavenost, jaká bude
doprava apod. (viz. Příloha č.1 k vyhlášce
č. 135/2001 Sb. Stavebního zákona). Zadání
obsahuje textovou zprávu a výkres problémů.
Návrh zadání se veřejně projednává. Musí být
vystaven po dobu 30 dnů k nahlédnutí veřejnosti.
Do 15 dnů od posledního dne vystavení může
každý uplatnit své podněty písemně. Návrh zadání
musí být projednán a dohodnut s dotčenými orgány
státní správy (DOSS). Obecní zastupitelstvo pak
schvaluje tento návrh zadání.

3. krok - koncept řešení ÚPO
Koncept ÚPO řeší komplexně rozvoj území

i ve variantách. Obsahuje textovou a grafickou
část ve formě výkresů - výkres členění území
obce na funkční plochy pro bytovou výstavbu,
výrobu, rekreaci, zeleň, výkres konceptu
dopravy, občanského a technického vybavení,
výkres limitů využití území a záplavových území
- viz. příloha č. 2 k vyhlášce č. 135/2001 Sb.
Stavebního zákona. Koncept řešení se opět
veřejně projednává. Je doplněn odborným

výkladem zpracovatele. Doba projednání
se oznamuje veřejnou vyhláškou 30 dnů předem.
Po tuto dobu musí být koncept řešení ÚPO
vystaven k nahlédnutí. DOSS se vyjádří do 30 dnů
od veřejného projednání písemně. Na základě
výsledků projednání konceptu řešení a projednání
všech př ipomínek a námitek jak DOSS,
tak občanů, zpracuje pořizovatel Souborné
stanovisko dohodnuté s DOSS. Pořizovatel
předloží ke schválení zastupitelstvu obce
Souborné stanovisko.

4. krok - návrh ÚPO
Návrh ÚPO se dopracovává, vychází

se z konceptu ÚPO. Požadavky Souborného
stanoviska, připomínky ke konceptu řešení ÚPO
jsou pro zpracování návrhu rozhodující. Návrh
ÚPO je vystaven u poř izovatele 30 dnů
k nahlédnutí, což je oznámeno veřejnou
vyhláškou. Je nutné zajistit odborný výklad
s informacemi, jakým způsobem byly v návrhu
zohledněny připomínky ke konceptu řešení. Do 15
dnů od posledního dne vystavení návrhu může
každý uplatnit své připomínky a námitky. Rovněž
DOSS nohou mít připomínky své. Návrh ÚPO musí
být s DOSS dohodnut. Pořizovatel předloží
zastupitelstvu obce zprávu o projednání návrhu
a o vyhodnocení připomínek a námitek. Návrh je
nutno předložit také k posouzení k nadřízenému
orgánu územního plánování. Výsledek posouzení
je sdělen do 30 dnů. Pořizovatel pak vypracuje
podklady pro schválení ÚPO, zejména návrh
na vymezení závazné a směrné části ÚPO.

Následuje schválení ÚPO zastupitelstvem.
Výsledkem je usnesení, které obsahuje výrok
o schválení, výrok o vymezení závazné části
ÚPO a výrok a vyřízení připomínek a námitek.

5. krok
Pořizovatel rozešle jmenovitě do 30 dnů

rozhodnutí o námitkách k návrhu a ÚPO se opatří
schvalovací doložkou. Schválenou dokumentaci
ÚPO si jedenkrát uloží pořizovatel, další obdrží
nadřízený orgán územního plánování, stavební úřad
a příslušné obce. Ukládají se též doklady a podklady
z procesu pořizování ÚPO.

6. krok
Obec sleduje, jestli se nezměnily podmínky,

pro které byl ÚPO pořízen, případně rozhoduje
o pořízení jejich změn. Pak nastává proces změny
územního plánu obce např. pro určitou část území.
Tento proces se všech krocích (zadání, koncept
řešení a návrh) opakuje v jisté přiměřenosti.

Celá tato procedura pořizování ÚPO je velmi
složitá a náročná, trvá cca. 2 - 3 roky. Jak je vidět,
není to v procesu územního plánování jednoduchá
záležitost. V současné době se projednává novela
stavebního zákona, ve kterém dojde k některým
změnám i v územním plánování.

Prameny: Zákon č.50/1976 Sb., O územním
plánování a stavebním řádu, ve znění pozdějších
předpisů (Stavební zákon). Obec - orgán
územního plánování, MMR, Ústav územního
rozvoje Brno

Ing. arch. V. Sklenář, CSc.

Úprava rozpočtu č. II/2006
Zastupitelstvo obce na svém 24. zasedání dne 18.4.2006 schválilo úprav u rozpočtu č. II/06 pro rok 2006.

Příjmy - zvýšení o 570,9 (v tis. Kč)
Výtěžek z hracích automatů 9,0
Neinvestiční příspěvky na žáky od obcí 216,2
(Troubsko, Omice, Radostice, Prštice, Popůvky a Silůvky)
Neinvestiční příspěvky pro JPO od obcí - Nebovidy, Moravany a Ostopovice 44,9
Muzeum - prodej medaile 0,7
Pronájem VO Český Telecom 0,1
Prodej bytu Komenského 591 300,0

Financování -zvýšení o 411,0 (v tis. Kč)
Financování-vlastní zdroje 411,0

Výdaje - zvýšení o 981,9 (v tis. Kč)
Nákup pozemků 30,0
Oprava komunikace Za humny a V cihelně 40,0
Úroky z půjčky SFŽP a kanalizace Kozí strana 116,8
Příspěvky od obcí pro ZŠ - na provoz a pečící pánev 359,1
Příspěvky od obcí pro JPO - nákup čerpadla a elektrocentrály 44,9
Knihovna - služby 1,0
Muzeum - cestovné 0,7
Oprava včetně PD restaurace U Trnků 6,0
Snížení půjček z FRB -80,0
Snížení rezervy -24,0
Územní plán 52,0
DPS - cestovné, elektřina, věcné dary 9,0
Příspěvek MÚ Šlapanice za vyřizování přestupků 6,4
Příspěvek Muzejní a vlast. Společnosti 2,0
Vrácené poplatky za odpady rok 2005 1,0
SDH - záplavy - pohonné hmoty, občerstvení 6,0
Přeložení vedení NN na Kozí straně 411,0

Po těchto úpravách činí rozpočet pro rok 2006:
Na straně příjmů 25 604,6 tis. Kč
Financování -1 774,0 tis. Kč
Financování vlastní zdroje 411,0 tis. Kč
Na straně výdajů 24 241,6 tis. Kč

Miroslava Haasová, účetní obce
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Inventarizace za rok 2005
Na základě příkazu starosty obce č. 1/2005 a v souladu se zákonem o účetnictví byla provedena průběžná
fyzická inventarizace majetku ke dni 30.11.2005 a ke dni 31.12.2005 periodická dokladová inventarizace
majetku a závazků. K provedení inventarizace byla jmenována ústřední inventarizační komise a pět dílčích
inventarizačních komisí. Provedenou inventarizací byl ověřen skutečný stav hmotného a nehmotného
majetku obce, pohledávek a závazků. Výsledky byly vyhodnoceny a nebyly shledány rozdíly.

Stav majetku obce Střelice ke dni 31.12.2005 činí:
Budovy a stavby 173 640 511,08 Kč
Pozemky 18 192 594,20 Kč
Dlouhodobý hmotný majetek 3 390 048,00 Kč
Drobný dlouhodobý hmotný majetek 2 756 887,10 Kč
Dlouhodobý nehmotný majetek 490 195,00 Kč
Drobný dlouhodobý nehmotný majetek 240 407,50 Kč
Nedokončené investice 1 563 553,10 Kč
Operativní evidence DDHM 726 818,90 Kč
Operativní evidence DDNM 43 952,30 Kč
Zásoby 4 403,00 Kč
Bankovní účty 2 737 179,74 Kč
Pohledávky 291 426,50 Kč
Poskytnuté provozní zálohy - elektřina, plyn 638 130,00 Kč
Závazky 3 525 118,10 Kč
Poskytnuté půjčky z FRB 993 490,00 Kč
Přijaté návratné finanční výpomoci (FRB) 1 600 000,00 Kč
Přijaté návratné finanční výpomoci (SFŽP) 5 611 000,00 Kč

Miroslava Haasová, účetní obce

Hospodaření za rok 2005
Výsledek hospodaření obce Střelice ke dni 31.12.2005, jak vyplynul z účetní závěrky a byl vykázán KÚ
Jm kraje.

Saldo příjmů a výdajů po konsolidaci 431 650,00 Kč
Změna stavu fondu rozvoje a rezerv -637 129,95 Kč
Saldo příjmů a výdajů -205 479,95 Kč
Přijaté splátky půjček 0,00 Kč
Poskytnuté půjčky ze ZBÚ 0,00 Kč
Ostatní příjmy, které neovlivňují výši výsledku hospodaření 0,00 Kč
Ostatní výdaje, které neovlivňují výši výsledku hospodaření 54 871,00 Kč
Výsledek hospodaření k 1.1.2005 -5 513 820,19 Kč
Celkový výsledek hospodaření k 31.12.2005, -5 664 429,14 Kč
 který se rovná účtu 933 k 1.1.2006

Zaúčtované rozpočtové příjmy za rok 2005 celkem účet 217 28 122 230,92 Kč
Zaúčtování rozpočtových výdajů za rok 2005 celkem účet 218 -28 272 839,87 Kč
Výsledek hospodaření k 1.1.2005 -5 513 820,19 Kč
Saldo příjmů a výdajů -5 664 429,14 Kč

Stav na účtech ke dni 31.12.2005:
Běžný účet 590 048,86 Kč
Běžný účet (na ČOV) 6 522,00 Kč
Sociální fond 180 203,99 Kč
Fond rozvoje bydlení 1 960 404,89 Kč
Celkem: 2 737 179,74 Kč

Za rok 2005 bylo zpracováno a odevzdáno daňové přiznání k dani z příjmu právnických osob
za obec Střelice. Jednalo se o zdanění:
Tržby z nájmů obecního majetku 848 294,15 Kč
Tržby z prodeje nemovitostí 1 038 736,00 Kč
Příjmy ostatní 50 000,00 Kč
Celkem příjmy, které jsou předmětem daně 1 937 030,15 Kč

Po odpočtu částky,kterou lze uplatnit u poplatníků, kteří nejsou zřízeni nebo založeni za účelem podnikání,
byla vypočtena daňová povinnost ve výši 352 300,- Kč. Dle rozpočtových pravidel je tato daň příjmem
obce. Daňové přiznání bylo podáno správci daně dne 20.2.2006.

Miroslava Haasová, účetní obce

Zápis dětí do mateřské školy
Každoroční akcí školy v měsíci březnu bývá zápis dětí do mateřské školy. Ten letošní, který se uskutečnil

10.3., byl výjimečný tím, že se na školní rok 2005 - 2006 přihlásilo 84 střelických dětí ve věku
od 3 - 7 let, což je nejvyšší počet za uplynulých několik let. Z nich 28 se zařadí mezi předškoláky. Zájem
o docházku dítěte projevily i maminky, které jsou na mateřské dovolené. Mateřská škola může do svých
3 tříd přijmout pouze 70 dětí. My se budeme snažit vytvořit dětem takové prostředí, aby své odloučení
od maminky překonávaly s úsměvem.

Za celý kolektiv MŠ - Z. Hloušková

Okénko pro seniory
Na naši schůzku 19. března přišlo něco

přes čtyřicet účastníků. Ing. Jan Sláma nám povídal
o práci brněnské Naděje, která se všestranně stará
o ty, kdo se z jakéhokoli důvodu dostali do těžké
životní situace. Bětuška Prudilová nám zahrála
na klavír, a také jsme si pochutnali na pečivu od paní
Lídy Novotné. Obci vděčíme za pronájem sálu a
kuchyně a zdejší základní umělecké škole
za zapůjčení klavíru. Ten inspiroval našeho
p. Juřicu, aby za něj konečně zasedl a překvapil
nás svými téměř profesionálními improvizacemi
na melodie národních písní. Doufáme, že i při dalších
setkáních nám tím přispěje k dobré náladě.
Po ukončení besedy se několik „děvčat“ ujalo
nádobí a do naší pokladničky přibylo přes 400,- Kč,
které jsme hned v pondělí předali naší paní pokladní.
Jsme rádi, že se do práce malé skupinky seniorů
zapojuje stále více lidí a že je nám spolu dobře.

S mnohými z nás jsme se sešli ještě v divadle
Reduta při představení opery Rimského-Korsakova
Mozart a Salieri a Mozartova Requiem. Shlédli jsme
oba sály nově opraveného divadla Reduta a díky
péči paní Holešovské pohodlně jeli tam i zpět
autobusem. Poznali jsme stěžejní a také poslední
dílo velkého představitele klasicismu, jehož
v letošním roce (nar. 1756) vzpomíná snad celý
kulturní svět. Proto se Mozartem chceme zabývat
i my na naší příští schůzce. Povíme si něco o jeho
výjimečném talentu, pohnutém životě a
poslechneme ukázky z jeho tvorby.

Předtím máme naplánovaný výlet do Břeclavi.
Kromě pěkně upraveného centra tohoto města
(27 tisíc obyvatel) si prohlédneme interiér
moderního kostela sv. Václava. Navrhl jej architekt
Ludvík Kolek a byl dokončen v r. 1995. Kolem
poledne se přesuneme do Valtic, sídelního města
knížat Lichtenštejnů. V areálu zámku navštívíme
Salon vín České republiky a projdeme si pouze
nádvoří a malou část rozlehlé zámecké zahrady.
Po obědě se můžeme podívat na zajímavé expozice
Státního zemědělského muzea, které je v těsné
blízkosti zámku.

K výletu jsme si zvolili úterý 9. května, odjezd
z nádraží Střelice v 7.42, Střelice Dolní 7.45.
V Brně pohodlně stihneme vlak 8.22 do Břeclavi.
Držitelé senior-pasu nebudou potřebovat
jízdenku, protože obě cesty vykonáme osobními
vlaky. Vrátíme se kolem 18. hodiny. Ještě
připomínám, že Lednicko-valtický areál byl
pro svou krásu a výjimečnost zapsán v r. 1996
do seznamu míst Světového kulturního a
přírodního dědictví UNESCO.

Lída Marková

Pozvánka na Den matek
Kulturně školská komise Obecního úřadu

ve Střelicích společně se střelickými školami a
Sborem dobrovolných hasičů srdečně zvou
všechny občany ke svátečnímu posezení ke Dni
matek, který vychází na neděli 14. května 2006.
Na pódiu u hasičky vystoupí jako každoročně
žáci z mateřské, základní i základní umělecké
školy. V sále Obecního domu bude k vidění
výstava zajímavých žákovských výtvarných a
rukodělných prací. K příjemnému občerstvení
bude možno zakoupit nápoje, občerstvení
či uzenou cigáru. Výstava bude otevřena
od 14 hodin, vystoupení začnou ve 14:30 hodin.
Od 14:15 hodin hraje k poslechu Frajárenka
pod vedením p. uč. Kukly.

Kulturně školská komise
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Střelické muzeum informuje
Na druhou květnovou neděli připravuje Střelické

muzeum další výstavu o historickém vývoji domovní
zástavby v naší obci. Na výstavě si připomeneme
domy, u kterých v letech 1922 - 1923 došlo
ke stavební činnosti, zároveň si připomeneme také
obyvatele, kteří v této době v těchto domech žili.
Vystaveny také budou dochované stavební plány
z téže doby a fotografie dotčených domů.
V uvedených letech bylo postaveno sedm nových
domů, jejich popisná čísla ale nejdou plynule
ve vzestupné číselné řadě, nýbrž jsou obsažena
nepravidelně mezi popisnými čísly 324 - 354.
Stavební činnost byla v té době ještě zachycena
u dalších dvaceti domů v naší obci. Zájemci o historii
naší obce si mohou dochované stavební dokumenty
i fotografie prohlédnout na výstavě, která bude
otevřena v neděli 14. května 2006 od 14.30 hodin
do 18.30 hodin ve výstavní síni Střelického muzea.
Jste srdečně zváni.

Ing. Václav Dlapka

ČČK ve Střelicích IV

Český červený kříž ve Střelicích
po roce 1989

Listopad 1989 byl poznamenán výraznou
změnou v naší společnosti - „sametovou revolucí“.
Na členské schůzi v prosinci bylo rozhodnuto, že ve
vedení ČK nedojde ke změnám - složení výboru se
doplňuje postupně. Krátce po Československu
došlo ke krvavé revoluci v Rumunsku. O Vánočních
svátcích 1989 se pod záštitou ČSČK konala sbírka.
Ve spolupráci s aktivními občany se během
vánočních svátků v budově Obecního úřadu,
Sokolovny a u Juřiců ve Vršovicích vybíralo
na pomoc Rumunsku. Bylo vybráno 14 540 Kč,
které byly odeslány na Fond pomoci.
1990 - V únoru proběhlo v Brně týdenní školení

dobrovolných zdravotních sester. Zúčastnily se ho
dvě sestry (Mikulášková Jaroslava a Holešovská
Vlasta), další dvě sestry stážovaly na chirurgickém
oddělení nemocnice na Žlutém kopci.Paní učitelka
Smékalová připravila ve škole děti na soutěž Hlídek
mladých zdravotníků I. a II. stupně konané v Brně
Soběšicích. Mladší děti obsadili 3. místo. V jarních
měsících proběhla příprava mladých začínajících
zdravotníků, dětí 4. třídy, kteří by v letošním roce
měly nastoupit v družstvu zdravotníků I. stupně.
Sestra Hejlová zajistila i školení starších občanů
v rámci civilní obrany. V jarních měsících držely
členky ČK zdravotní dohled na burzách Sokola,
krajské soutěži Radiového orientačního běhu
mládeže přádané Svazarmem, na zájezdu
na Velehrad při příležitosti papežské návštěvy
v Československu. Členky se podílely i na přípravě
letního dětského tábora SRPŠ při základní škole.
2. května jsme uspořádali jednodenní zájezd
do Mariazell v Rakousku, zúčastnilo se ho 43 členů
a jejich rodinných příslušníků. Koncem srpna se
konal třídenní zájezd do Benátek v Itálii a
do Rakouska. Zúčastnilo se ho 40 členů a jejich
rodinných příslušníků. V červnu byla na plot u staré
školy instalována propagační a informační skříňka
Červeného kříže, která doposud ve Střelicích
nebyla. Během zimních měsíců sbírali členové ČK
sušenou pomerančovou kůru, na jaře i ostatní
léčivé byliny - bez černý, hluchavku bílou, diviznu
velkokvětou, třezalku tečkovanou, řepík lékařský.
Celkem bylo do sběrny odevzdáno 21,8 kg
sušených léčivých bylin. Díky spolupráci ČK a

hasičů byla zavedena tradice stavění vánočního
stromu. V roce 1990 byla pod vánočním stromem
uspořádaná sbírka pro sociální účely obce Střelice.
Přestože byl strom umístěn na přehledném místě
před budovou Obecního úřadu, musela být sbírka
předčasně ukončena již 2. ledna 1991 pro pokus
o vyloupení pokladničky. Celkem bylo vybráno 883,
50 Kč. Peníze byly předány Obecnímu úřadu pro
zakoupení chybějících potřeb v Mateřské škole,
kterou rovněž v uplynulém roce navštívili zloději.
Členky ČČK se během roku podílely i na udržování
životního prostředí v obci, udržování zeleně a péči
o záhony růží v parčících na Nové a Nebovidské
ulici. Během uplynulého roku bylo pro činnost ČSČK
získáno 10 nových členů, z toho 6 pro dorost.

V roce 1991 měla místní skupina ČSČK 217
členů.  Členkami se stalo i 6 jedenáctiletých děvčat,
která navštěvovala  zdravotnický kroužek
pod vedením 3 starších členek ČK. Děvčata získala
základní znalosti o ČK a základní zdravotní znalosti,
které si potom v květnu ověřila na Okresní soutěži
mladých zdravotníků, kde obsadila 5. místo.
Dobrovolné sestry ČK během roku vykonávaly
obdobnou činnost jako v předešlých letech (první
pomoc, zdravotní dozor...). Opět proběhl sběr
léčivek, takže bylo do sběrny léčivých bylin
odesláno celkem 38,5 kg pomerančové kůry a
0,5 kg divizny. Díky několika členkám ČK a dobré
spolupráci se Sborem dobrovolných hasičů byli
na jarní hasičské soutěži prodávány vlastnoručně
upečené perníky.  Celý výdělek byl věnován Ústavu
sociální péče ve Střelicích. Peníze byly využity
na týdenní rekreační pobyt chlapců vozíčkářů
v Hodoníně u Blanska. Další společnou akcí s hasiči
bylo stavění Vánočního stromu před budovou
Obecního úřadu. Hasiči strom přivezli a postavili,
ČK se postaral o výzdobu. Na Štěpána a na Nový
rok členky ČK zajistily občerstvení pro muzikanty a
koledníky, kteří si společně přišli zazpívat
pod Vánoční strom. V pokladně, která byla
pod stromem umístěná se vybralo celkem 2 500 Kč.
Tyto peníze byly rozděleny mezi střelické školy:
Základní škola (1000 Kč), Základní umělecká škola
(1000 Kč)  a Mateřská škola  (500 Kč).

Začátkem ledna 1992 byla uspořádaná sbírka
dětského ošacení pro postižené obyvatele
Jugoslávie (6 pytlů), která spolu s částkou  500
Kč byla odvezena OV ČSČK, který poskytoval
pomoc postiženým v Křiževci. Dvě členky se
zúčastnily týdenního kursu dobrovolných
zdravotních sester. Od ledna se na zdravotním
středisku pravidelně scházel kroužek mladých
zdravotníků pod vedením MUDr. Novákové. Svoje
znalosti si obě družstva (mladší a starší žáci)
ověřila na soutěži konané 13. května. Mladší
obsadili 6. místo a starší 5. místo. Dvě členky
staršího družstva mladých zdravotníků se
v červenci zúčastnily týdenního pobytu
ve studijním středisku mladých zdravotníků
v Blučině. MUDr. Nováková začala pracovat jako
členka Okresního výboru ČČK Brno-venkov.
Členky ČK poskytovaly zdravotnický dozor
na hromadných akcích jiných organizací - okresní
hasičské soutěži, oslavy založení Sokola, setkání
rodáků u příležitosti návštěvy pátera Smutného
ve Střelicích. 20. června výbor ČK uspořádal
jednodenní zájezd rakouským údolím řeky Dyje a
Kampy. Koncem prázdnin byly v obci umístěny
jugoslávské děti ze Slavonského Brodu, mnohé
z nich bydlely v rodinách členů ČK. Bylo jim
zdarma poskytováno lékařské ošetření.
V listopadu byla opět OV ČSČK organizována
další potravinová a materiální pomoc pro zraněné
a děti z Bosny a Hercegoviny. Na tuto akci jsme
přispěli částkou  1000 Kč. V zimních a jarních

měsících sbírali členové sušenou pomerančovou
kůru. Do sběrny jí  bylo odesláno 24,5 kg. Týden
před Vánocemi se zástupci ČK rozloučili se
starými obyvateli Domova důchodců, kteří se ze
Střelic definitivně odstěhovali do Zastávky u Brna.
Uvolněná místa v DD postupně zaplňují řádové
sestry dominikánky, které už rovněž nejsou
nejmladší. 20. prosince, se členky podílely
výzdobou na stavbě Vánočního stromu,
který stavěli hasiči. Pod stromem již tradičně byla
pokladnička pro sociální účely. Bylo vybráno 865,
15 Kč. Na zdi nad pokladničkou byla připevněna
vlajka ČSČK, kterou někdo strhnul ze zdi a ukradl.
(Přišlo nás to laciněji než rozbitá vývěsní skříňka
v předchozích dvou letech.) Na Štěpána se rovněž
tradičně konalo vánoční koledování pod Vánočním
stromem, díky mrazivému počasí přišel čaj vařený
členkami ČK skutečně k chuti.
1993 - V lednu  1993 došlo k rozdělení

Československa na Českou a Slovenskou republiku
a tím zanikl i ČSČK. Dne 5. června na ustavujícím
sjezdu v Praze byl ustanoven Český červený kříž,
který se stal nástupnickou organizací. Byly
schváleny nové stanovy. Základním článkem ČČK
je místní skupina, která může vzniknout tam, kde se
přihlásí 5 členů. Na valné hromadě se volí
představenstvo, které se skládá z předsedy,
pokladníka, jednatele a dalších členů a revizorů.
Místní skupině je nadřazený oblastní spolek a
nejvyšším orgánem je Společnost ČČK, která je
registrována MV ČR se sídlem v Praze.
1994 - Žáci střelické školy se na jaře opět

zúčastnili Okresní soutěže hlídek mladých
zdravotníků. Družstvo starších žáků obsadilo první
místo a postoupilo tak do Krajského kola soutěže
v Hodoníně.  Vznikly spousty nových spolků a aktivit
s humanitárním zaměřením, které se dokázaly lépe
zviditelnit než ČČK, jehož význam začal ustupovat
do pozadí. V této době začalo ubývat i členů ČK,
smutné je, že z ČK vystoupili i profesionální
zdravotníci. Dokonce ve výboru Místní skupiny ČK
začaly tlaky na zrušení MSČK. Díky obětavé práci
několika jedinců místní skupina pracuje dále.
1995 - V zimě byl ÚSP ve Střelicích při příležitosti

jeho plesu věnován do tomboly dar ve formě 20kg
ovoce pro děti. V srpnu se 3 děti ze Střelic
zúčastnily tábora ČČK ve Staré Říši u Jihlavy.
Koncem měsíce září byl uspořádán zájezd „Vídeň
jinak“. Účastníci zájezdu navštívili Tulln,
Klosterneuburg, Kahlenberg, Schonbrunn a prošli
se historickou částí Vídně.
1996 - Byl uspořádán zájezd do Polska.
1997 -  Byla uspořádána sbírka pro postižené

povodněmi na Moravě. 77 000 Kč z této sbírky bylo
odesláno na konto ČČK do Bruntálu. 13 800 Kč bylo
prostřednictvím Oblastního spolku Brno-venkov
předáno Starému Městu u Uherského Hradiště.
1998 -  Z funkce předsedkyně odstoupila

MUDr. Nováková. Předsedkyní se stala sestra Eva
Pernikářová. Zároveň byl zvolen nový výbor MS
ČČK. MUDr. Nováková nadále pracuje jako členka
Rady Oblastního spolku ČČK Brno - venkov,
je odborným garantem letního tábora pro děti
s ortopedickými vadami a je jedním ze sponzorů
soutěže Mladých zdravotníků okresu Brno-venkov.
1999 - 2000  - Členky ČČK poskytovaly zdravotní

dozor a první pomoc na akcích konaných obcí,
Sborem dobrovolných  hasičů, při sokolských
cvičeních, fotbalových zápasech apod. Jedna
sestra  prováděla školení řidičů v autoškole o první
pomoci. Další školení bylo prováděno u hašičů
na Čepru.  Dvě sestry se opakovaně zúčastnily jako
rozhodčí Okresní soutěže mladých zdravotníků
v Brně. Byly uspořádány dva nákupní zájezdy
do Polska a Rakouska.
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Kam...
6.5.2006 20:00 hodin
ROCKOVÉ HODY 2006
Setkání s rockem a kapelami Levý ruce a Starostovi
muži. Připravuje Sešlost v sokolovně.

18.5.2006 6:30 hodin
Termální lázně
Zveme Vás na zájezd v sobotu 18.5.2006
do termálních lázní Mosony (Mošoň) V ceně je
vstup do lázní a doprava luxusním autobusem
Odjezd ze Střelic v 6.30 h, cena zájezdu 450,- Kč.
Informace podá a přihlášky přijímá paní Pernikářová
na tel. č. 547 239 250.

21.5.2006 15:00 hodin
Veřejné cvičení s předvedením sletových
skladeb pro XIV. všesokolský slet.
TJ Sokol Střelice oddíl všestrannosti pořádá
21.5.2006 v 15 00 hodin „Veřejné cvičení
s předvedením skladeb pro XIV. všesokolský slet“.
Skladby budou předvedeny na volejbalovém hřišti
za sokolovnou. Vstupné dobrovolné. Srdečně
zvou cvičenci.

Kurzy počítačové gramotnosti
Kulturně školská komise Obecního úřadu

ve Střelicích připravila pro občany kurzy počítačové
gramotnosti. Jedná se zejména o kurzy určené
seniorům, matkám na mateřské dovolené a všem,
kteří chtějí získat základní povědomost o použití
počítače a internetu. Každý kurz bude obsahovat
celkem 12 hodin výuky (4 odpoledne po 3 hodinách),
bude probíhat v učebně výpočetní techniky
v Základní škole ve Střelicích. Naplněnost kurzu je
stanovena maximálně na 10 účastníků, aby každý
mohl pracovat na svém počítači. Od počtu účastníků
se také bude odvíjet cena kurzovného (při 10
účastnících 300,- Kč na osobu). Kurzy povede
akreditovaný lektor, který má s těmito účastníky
zkušenosti. Je možné si vybrat z nabídky školení
Word (použití počítače jako psacího stroje a více),
Internet (důležité navázání spojení s okolním
světem, vyhledávání nabídek, informací, atd.), Excel
(tabulkové a účetní funkce atd.), popřípadě cokoliv
podle přání účastníků. Kurzy začnou v září, termíny
dle dohody s lektorem. Přihlášky, prosím, podávejte
písemně do schránky u Obecního úřadu s adresou
Kulturně školské komise. Informace lze získat
na tel. čísle 721769584. Těšíme se na hojnou účast.

Společenský večer - Slavnost fotbalu
Fotbalový klub JAPO Střelice upořádal akci

s názvem Společenský večer - Slavnost fotbalu.
Akce se uskutečnila v Sokolovně dne 15.4.2006
v 18 hodin koncertním vystoupením J. A. KRONKA
se skupinou ALBAND a hostem večera byla skupina
ROBIE WILLIAMS REVITAL. V druhé části večera
od 21 hodin k tanci a poslechu zahrála taneční
rocková skupina ANNA.

Výsledky SOP mužů v košíkové
Sokol Střelice - Adamov
101:86 (30:12, 45:32, 62:64)
Karafiát K. 40, Karafiát A. 22, Kučera J., Valášek V. po 9, Boháč V.,Cupal T. po 8,
Karafiát M. 3, Švestka R. 2, Urbanec V. 0
Sokol Střelice - Velké Meziříčí
82:87  (23:19, 41:38, 61:66)
Cupal T. 25, Karafiát A. 23, Karafiát K. 22, Kučera J. 8, Valášek V. 4, Karafiát M., Švestka R.0.
Sokol Střelice - TJ Znojmo „B“
86:56  (17:17, 32:39, 59:46)
Karafiát K. 31, Karafiát A. 28, Valášek V. 11, Cupal T. 8, Karafiát M., Kučera J. po 4, Švestka R., Urbanec V. 0.

Sokol Střelice - Moravský Krumlov
16:94  (36:26, 59:54, 86:81)
Karafiát A. 27, Karafiát K. 24, Karafiát M. 20, Cupal T. 18, Valášek V. 15, Kučera J. 10, Švestka R. 2.
Bystřice n/Pern. - Sokol Střelice
63:55  (21:13, 37:26, 47:40)
Karafiát K. 19, Karafiát A., Valášek V. po 9, Urbanec V. 6, Kučera J. 3, Švestka R. 2.

Nové Město - Sokol Střelice
71:56  (23:16, 30:29, 50:42)
Karafiát K., Karafiát M. po 13, Karafiát A. 8, Boháč V., Kučera J., Valášek V. po 7, Švestka R. 0.

Konečná tabulka soutěže:
1. Sokol Velké Meziříčí 20 18 2 1542:1194 38
2. Sokol Babice n/Sv. „B“ 20 16 4 1728:1376 36
3. TJ. Nové Město 20 13 7 1507:1327 33
4. Sokol Podolí 20 11 9 1643:1545 31
5. Sokol Bystřice n/Pernštejnem 20 12 8/1 1493:1437 31
6. TJ BK Moravský Krumlov 20 10 10 1381:1348 30
7. Sokol - DDM Slavkov 20 10 10 1538:1533 30
8. Sokol Střelice 20 8 12 1632:1600 28
9. Sokol Adamov 20 6 14 1384:1553 26
10.Basketsport Boskovice 20 3 17 1168:1624 23
11. TJ Znojmo „B“ 20 3 17 936:1420 23


